
 
 
 

NYÍLT LEVÉL GÉMESI GYÖRGY POLGÁRMESTERHEZ 
 
 
Tisztelt Polgármester Úr! 
 
A gödöllői székhelyű SZÓT KÉRÜNK A KÖZJÓÉRT EGYESÜLET  Gödöllő Város Önkormányzata 
Képviselőtestületének  2016. április 14-i ülésén a VÁROSHÁZA épületével kapcsolatos, a 
lokálpatrióta klubos képviselők által támogatott döntését 
 

ELLENZI! 
 
Május 6-án ez ügyben küldött levelünkre június 8-án keltezett válaszát nem tudjuk elfogadni, 
mert érdemben nem válaszolt az általunk feltett alábbi kérdésekre. Ezért most – a helyi 
közvéleményt is tájékoztatva – nyílt levél formájában megismételjük kérdéseinket:  
 
 
1. Az elmúlt 10 évben – évenkénti bontásban – mikor, milyen mélységű tervek készültek és 
mekkora összegű közpénzből az épület állagmegóvása, tervezett felújítása, átalakítása, 
korszerűsítése, esetleg bontása témában?  
 
2. Az elmúlt 10 évben – évenkénti bontásban – milyen jellegű külső/belső felújításokra, 
korszerűsítésekre, átalakításokra került sor a Városháza épületén, és ezek mekkora 
összeggel terhelték az éves költségvetéseket? 
 
3. Ki(k)nek a javaslata alapján, milyen előkészítés, lakossági fórum után – mikor és hol lett 
meghirdetve, megtartva – született meg a 2016. április 14-i képviselőtestületi ülésre az 
előterjesztésben foglalt ötlet a gödöllői Városháza épületének tervezett elbontásáról és a 
terület hasznosításáról?  
 
4. Van-e már kiszemelt (esetleg önként jelentkező) vállalkozó, akinek szüksége lenne az 
épületre és/vagy a területre? 
 
5. Miért volt olyan sürgős tavaly szeptemberben a kiköltözésről határozni, majd azt 
végrehajtani, miután bő fél éve üresen áll az épület? A rendkívül sürgős kiköltözésre 
milyen szakvélemény alapján került sor? 
 
6. Nem érzi-e közpénz-pocsékolásának azt, hogy a szétköltözés következtében – a 
bérlemények alkalmassá tételének költségei és rezsiköltség nélkül – csaknem nettó 1 millió 
forint bérleti díjat fizet havi szinten a város a különféle irodák elhelyezésére? Kiktől és 
pontosan milyen feltételekkel bérelik az irodákat? 
 
 
 



 
 
7. Nem gondolja-e, hogy a közpénzből fizetett polgármesterétől többet érdemlő gödöllői 
lakosság kárára történő luxus beruházás a piac melletti terület bővítése során – egy 
kulturált belvárosi kormányablak (okmányiroda) megvalósulása helyett – üléstermet 
kialakítani, miután mint tulajdonos önkormányzat, akár a Művészetek Házában, akár az 
Erzsébet királyné Szálloda báltermében színvonalas környezetű tanácskozási lehetőséggel 
rendelkezik? 
 
8. Készült-e a kiköltözést megalapozó szakvélemény, gazdaságossági számítás, 
fenntarthatósági tanulmányterv? Volt-e széleskörű társadalmi konzultáció? A közérdekű 
dokumentumokat, jegyzőkönyveket szíveskedjen részünkre megküldeni. 
 
9. Ki a felelős a lakosság kárára meghozott, nem szolgáltató-barát döntésért, miszerint a 
polgárok ügyintézését kiszolgáló irodákat a város területén szétszórva helyezik el, aközben 
a „grémium” egy 600 milliós beruházást igénylő új épületben luxus körülményeket teremt 
saját kényelmének kielégítésére? 
 
10. Valóban úgy véli a regnáló városvezetés, hogy Gödöllőnek nincs szüksége a rangjához 
méltó Városházára?  Nem gondolja, hogy ilyen horderejű döntésben ki kellene kérni a 32 
ezres város lakosságának véleményét? 
 
Gödöllő, 2016. június 12. 
 
 
Vörös István 
elnök 
Szót Kérünk a Közjóért Egyesület 
 
 

 
 


